治保 霹麗車商公會

PERSATUAN PENJUAL BARANG GANTI KENDERAAN NEGERI PERAK PERAK CYCLE & MOTOR DEALERS ASSOCIATION

57-59, Jalan Raja Ekram, 30450, Ipoh. Tel: 05-2414838 (office), 2533733 (room reservation), Fax: 05-2436053.

2014 (43rd) Annual Study Awards of Perak Cycle & Motor Dealers Association Application Rules & Regulations

1. Name: The Study Awards of Perak Cycle & Motor Dealers Association Ipoh.

2. Objective: To encourage Association Members' children to excel in their studies.

3. Qualifications

3.1 Parents of Applicants must be serving the Association's <u>VALID</u> member for a period of not less than 1 year;

3.2 Applicants attending school of any stream in Malaysia, whose conduct must be rated grade B and above with academic results for year 2013 meeting the following requirements, shall be entitled to apply for any <u>ONE</u> of the following specified awards.

3.2.1 Award for Excellent Result in Public Examinations:

(a) Obtained at least 4 grade A's in Primary School Assessment Examination (UPSR).

(b) Obtained at least 4 grade A's and 2 grade B's in P.M.R. Examination.

(c) Obtained an aggregate not exceeding 16 points for the total of Six (6) best subjects in S.P.M. Examination based on the points as follow:-

(d) Obtained at least 1A and 2B, without any subject failed in S.T.P.M. Examination.

(e) Obtained at least 1A and 2B, without any subject failed in "A-Level" Examination.

(f) Obtained at least Grade A in 4 subjects and Grade B in one (1) subject in Chinese Independent School Unified Examination for Junior Middle 3.

(g) Obtained at least 3A's and 2B's in any subjects, in Chinese Independent School Unified Examination for Senior Middle 3.

3.2.2 Award for Excellent Results in School Examination

(a) Secondary students obtained Grade A in at least three of the following four subjects:

Chinese Language, Bahasa Malaysia, English Language and Mathematics and a Grade B in any other subject. (b) Primary students must obtain at least three A's and one B in any subjects but must score a Grade B in Arithmetic. (c) Whole year averages are at least as follows: (i) Primary - 80 marks and above (ii) Lower Secondary - 75 marks and above (Remove to Form 3 & JM 1 to JM 3) (iii) Upper Secondary - 70 marks and above (Form 4 to Upper 6 & SM 1 to SM 3) 3.3 Chinese Subject Special Award Applicants successfully in obtaining B+ & above for Chinese subject in PMR / SPM or Junior Middle 3 / Senior Middle 3 examinations are entitled to a Special Award of RM200.00. 3.4 Each Applicant is allowed to apply only ONE award from 3.2.1 or 3.2.2. Requirements: 4.1 Applicant is required to fill up the Association's prescribed Application Form & submit together with a copy of academic result slip for the year 2013 duly certified by the school Headmaster plus a copy of passport size photo. 4.2 Incomplete application form will not be considered. 5 Closing Date: 3.00pm 31st July,2014. 6 Deliberation: In the event of any dispute, the decision of the Association's Study Award Sub-committee shall be final. 7 Price: Form 4 to Upper 6 (RM100) Standard 1 to 6 (RM50) SM 1 to SM 3 (RM100) UPSR (RM70) SPM (RM150) Form Remove to Form 3 (RM75) Unified Exam SM 3 (RM250) JM 1 to JM 3 (RM75) STPM (RM250) PMR (RM100) A Level (RM300) Unified Exam JM 3 (RM100) Chinese Subject Special Award (RM200) 8 Date of Award Presentation: 10.00am 31st August 2014. Award winner MUST personally attend the Award Presentation in school uniform. Those who are not able to attend the Presentation due to school activities must write to the Association, failing which the Award will be forfeited.

治保 霹魔車商公會

PERSATUAN PENJUAL BARANG GANTI KENDERAAN NEGERI PERAK PERAK CYCLE & MOTOR DEALERS ASSOCIATION

57-59, Jalan Raja Ekram, 30450, Ipoh. Tel: 05-2414838 (office), 2533733 (room reservation), Fax: 05-2436053

第 43 届 2014 年 吡叻車商公会奖励金申请细則

- 1. 名称: 吡叻車商公会学业奖励金。
- 2. 宗旨: 嘉奖本会会员职工子女,勤修学业,敦品励行,俾成良好公民,為社会,国家作出贡献。
- 3. 申请资格:
 - 3.1 申请人必须为本会会员己缴清年捐者及其在藉雇员(必须为有关会员服务至少1年)之子女。
 - 3.2 本会备有下列学业奖励金供申请, 所有申请者必须品行乙或 B 等以上, 及 2013 年度之学业成绩或政府会考或独中统考具有下列各类所列条件:
 - 3.2.1 会考优异奖:
 - (a) 凡小学檢定考试 (UPSR) 至少4个A者。
 - (b) 凡参加初级评估试 (PMR) 至少4科A等及2科B等。
 - (c) 凡参加马来西亚教育文凭考试 (SPM) 最佳 6 科之成绩, 总点数 (Aggregate) 不超过 16 点者。

 A+(最高特优)
 0分
 C+(上优等)
 5分

 A (高特优)
 1分
 C (优等)
 6分

 A- (特优)
 2分

 B+(最高优等)
 3分
 D (高及格)
 7分

 B (高优等)
 4分
 E (及格)
 8分

- (d) 凡参加高级教育文凭 (S. T. P. M) 考试至少得1科主科(A) 及2主科(B), 其余科目必须及格者。
- (e) 凡参加 "A-Level" 文凭考试至少得1 主科 (A) 及 2 主科 (B), 其余科目必须及格者。
- (f) 凡参加独立中学初中统考,任何科目中至少有4科考获A等,1科考获B等。
- (g) 凡参加独立中学高中统考,任何科目中至少有3科考获A等,2科考获B等。

3.2.2 成绩优异奖:

- (a) 就读中学申请者,华文,英文,国文,数学,其中3科成绩考获A等, 另外1科至少考获B等。
- (b) 就读小学申请者至少须有3科考获A等,另外1科至少考获B等,而数学须至少考获B等。
- (c) 总平均分数, 至少须达如下:

(i) 小学	- 80 分或以上
	中三) - 75 分或以上
(iii) 高中(中四至U	pper Six) - 70 分或以上
3.3 华文成绩优异奖	
凡在政府会考(PMR/SPM)或	独中统考中取得华文 B+以上成绩者, 将可获得
RM200.00 特别奖励金。	
3.4 每名申请者只限申请 3.2.1	或 3.2.2 的其中一项奖励金。
. 申请手续:	
	格一份(可向本会秘书处领取), 並附上经校長
簽署之 2013 年学生成绩报告	后表副本, 及半身相片一張, 于指定曰期前寄交
本会秘书处。	
4.2. 申请表格须完善填妥, 否则然	
5. 截止日期: 2014年7月31日	
 审查鉴定: 所有申请由本会奖 定,任何人不得持有 	励金颁發小組审查, 核准, 發函通知。 一经决 「异议。
7. 奖励金额:	
□ 小学1至6年级(RM50)	一 中 4 至中 6 (RM100) (学校成绩)
UPSR (RM70)	SPM (RM150)
☐ 预备班至中 3 (RM75)	☐ 独中高中统考 (RM250)
PMR (RM100)	STPM (RM250)
一 独中初中统考 (RM100)	A Level (RM300)

- 8. 颁奖日期: 2014年8月31日早上十点正。
- 9. 奖励金得主必须穿整齐校服親自出席领取学业奖励金,若因教育局或学校有特別活动而無法出席领取者必须以书面通知本会,否则一概取消颁發。

华文成绩优异奖(RM200)